

矯政

Vol.2 No.1

Journal of Corrections

Articles

Self-Cultivation in Willpower and Indigenous Model of Corrections	Kwang-Kuo Huang	2
An Assessment of the Effects of Drug Prevention and Therapeutic Treatments in Taiwan	Tyan-Muh Tsai Wen-Yan Hsieh An-Lon Lin Hong-Rong Lan	26
The Study of Analyzing the Characteristics of Victims of Identity Fraud – An Example from Kaohsiung City	Yung-Cheng Chen	76
The Comparison Study of Vocational Training in Prison of Australia with Taiwan. – Three Cases of Victorian Prisons in Australia, Taiyuan Skill Training Institute, and Kaohsiung Drug Abuser Treatment Center, Agency of Corrections, Ministry of Justice.	Hsiang-An Wang Cheng-Sheng Lin Shie-Lih Tsai	106
The Wondrous Journey in Berlin and Paris	Shyan-Chang Wu	144
The Festive Lantern of Inmates Shone Bright at Mid-Autumn Festival in Hsinchu.	Wei-Hsien Huang Chin-Hai Li Shu-Wen Chang	164
Introduction of Cross-Strait Prisoner's Calligraphic and Craft Second Joint Exhibition Documentary	Yu-Chin Lee	174

矯政

第2卷 第1期

Journal of Corrections

本期要目

自我意志力的培養與本土矯正戒治模式	黃光國	2
毒品防制及戒治成效評估之研究	蔡田木 謝文彥 林安倫 連鴻榮	26
假冒名義詐欺被害特徵分析之研究—以高雄市為例	陳永鎮	76
澳洲與台灣矯正機關技能訓練之比較研究 —以Victorian監獄、法務部矯正署泰源技能訓練所、高雄戒治所為例	王祥安 林正昇 蔡協利	106
柏林、巴黎驚奇之旅	吳憲璋	144
燈亮新竹，中秋傳藝—第一屆全國矯正機關花燈比賽紀實	黃維賢 李錦海 張淑雯	164
第二屆海峽兩岸監獄收容人(服刑人員)書畫及工藝作品聯展紀實介紹	李育樞	174

【封面說明】：第一屆全國矯正機關花燈競賽會場